
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1
Ministeren bedes redegøre for, om antallet af tekniske undersøgelser (retske-
miske analyser), der skal afklare om et offer har været udsat for en drugrape,,
er faldet siden politikredsene selv overtog håndteringen af budgettet for tekni-
ske undersøgelser. I givet fald, finder ministeren så dette hensigtsmæssigt?
Og er ministeren ikke betænkelig ved, at konsekvensen af at overlade styrin-
gen af budgetter til politikredsene fører til en nedprioritering af vigtige under-
søgelser ved efterforskning af forbrydelser, fordi politiet ønsker at sparer pen-
ge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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